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 Czytanie angażuje
myślenie, dzięki czemu
słowa szybciej i mocniej
zapisują się w pamięci.
Poznajemy archaizmy,
neologizmy, frazeologizmy
itd., a co najważniejsze
zapamiętujemy zapis
gramatyczny. Dzięki temu
kształcimy styl i uczymy się
pisać. Czytanie na

głos rozwija umiejętność
wysławiania się oraz
przekazywania myśli
podczas rozmowy.

Czytanie to obcowanie z
kulturą. Czytanie jest
bezpłatne. Czytanie to bycie
w elicie.            Patrycja B.

 Jestem, więc czytam !
 Akcja w szkole ELITA czyta!

Czytanie to rozrywka, ale
nie bezmyślna, a ile przy
tym korzyści: wiedza,
refleksja... o czym
przypominają plakaty, ulotki i
wystawki nowości
książkowych w bibliotece. 
                Aleksandra D.

 Tematem spotkania
profilaktycznego z p.
Sławkiem Pyrkiem były
zagrożenia płynące z
głupich filmów, Internetu i
medialnego szumu. Także
rozmowy o wzmacnianiu
samego siebie, aby
odrzucić chęć sięgania po
odurzacze typu narkotyki,
alkohol czy papierosy.
Bilans ekonomiczny
budżetu rodzin

używających tytoniu i
alkoholu, kwestie
odpowiedzialności za
rodzeństwo i tragiczny finał
wypadków to kolejne
problemy. Muzyk nie owijał
w bawełnę. Mówił naszym
językiem, dosadnie, prosto
z mostu, tak jak lubimy.
Opowieści z życia
przeplatał refleksyjnymi
balladami i bluesowymi
fraszkami. Słowa dawały

dużo do myślenia i trafiały
w serce. Każdy z nas
wyciągnął z nich swoje
indywidualne wnioski. Nie
ma, co ukrywać, są wśród
nas osoby z problemami.
 Panie Sławku!
Zapraszamy do nas
ponownie!

  Anna Langkau

 Gra o „Puchar Premiera      
 Tuska”                        str.3  Rozmowy o życiu

                         ze Sławkiem Pyrkiem

Dlaczego warto czytać?
                          

Wiki

Dzielny bramkarz ;D

.http://blox.blox.pl
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NAJWAŻNIEJSZE NIE JEST ZWYCIĘSTWO, ALE SAM UDZIAŁ W
CZYMŚ!

         9 września w
Lidzbarku
Warmińskim odbył
się turniej o „Puchar
Premiera Tuska”.
Kilkoro uczniów z
klasy VI próbowało
w tym spotkaniu
swoich sił. Drużyna,
która
reprezentowała
nasz klub Delta
Kiwity pod
przewodnictwem
pana Macieja
Potasznika w swoim
składzie miała

też kolegów z
Niepublicznej
Szkoły w Krekolach
oraz dwóch
uczniów z Lidzbarka
Warmińskiego. Nasi
młodzi „piłkarze”
musieli zmierzyć się
z trzema
konkurencyjnymi
drużynami. Niestety
nie
zakwalifikowaliśmy
się do wyjazdu na
turniej wojewódzki.
Delta zajęła trzecie
miejsce.

   Początek spotkania
nie zapowiadał się
dobrze, gdyż mecz z
drużyną „Czarne
Alibaby” z Lidzbarka
Warmińskiego
skończył się
wynikiem 7:0 dla
naszych
przeciwników.
Następne starcie
odbyło się z
zespołem Gimnazjum
nr  2 z Lidzbarka
Warmińskiego. Wynik
ucieszył nas gdyż 3:2
oznaczało,

że wygraliśmy. Z
„Piorunem Kraszewo”
znowuż nie poszło
tak dobrze jakbyśmy
chcieli. Punkty dla
nas wyzerowano, a
przeciwnik zyskał ich
aż cztery. 
 
Ten mecz zakończył
starcia naszych
podopiecznych. 

 Powinniśmy być
dumni ze spotkania,
ponieważ
koordynacja

ruchowa i
umiejętności naszych
piłkarzy wypadły w
stopniu
zadowalającym.

     Wiktoria Parzych

 10 września
zorganizowano w
szkole podstawowej
wyjście do GOK- u na
film: " Wyspa Nim." 
Wszyscy byli bardzo
podekscytowani i z
niecierpliwością czekali
na seans. 

 Była to niezwykła
historia o dziewczynce,
mieszkającej wraz z
ojcem na bezludnej
wyspie. Pewnego

dnia sama musi bronić
domu przed piratami, w
czym pomagają jej
zwierzęta. 

Opowieść o Nim
zabrała nas w baś-
niowy świat i każdego
zachwyciła. Napisy
końcowe pojawiły się
zdecydowanie za
szybko.  
           Julia Kawalir

Zawody sumo w
Olsztynie 

21 IX uczniowie mogli
przekonać się czy
mogą zostać mistrzami
sumo. W Olsztynie
odbyły się zawody
sumoków. 
I tak I miejsce należało
do Diany Rosłoń z kl.
VI i 

 Piotra Katkowskiego
z kl. II gim., II miejsce
zajął Szymon
Katkowski z kl. VI, III -
Karolina Biernacka z
Ib. 
To niebywała
satysfakcja dla nich i
ich trenera pana P.
Wasilewskiego.

Wyspa Nim

 SEANS FILMOWY W GOK-U

   ZEBRANIA RODZICIELSKIE
  Chyba wszyscy poczuli, że już koniec wakacji i – niestety - początek
szkoły. Tęsknimy za wstawaniem popołudniami  i nic nierobieniem. Żadnej
nauki i presji. Niektórzy jednak z naszej szkoły nie przestawili się jeszcze z
trybu wakacyjnego na tryb szkolny i ... nałapali jedynek! O tym i o innych
ważnych sprawach dowiedzieli się rodzice na zebraniach, które odbyły się 
w naszej szkole 26 września.

   Szkolna sonda - najpopularniejsze książki:
   gimnazjum
1. Bez odwrotu  2. Dziennik cwaniaczka  3. Hobbit, czyli tam i z powrotem
  szkoła podstawowa
1. Harry Potter   2. Koszmarny Karolek    3. Lili czarodziejka
                                                         Sondę przeprowadziła Karina Rosłoń

 ,,BEZ ODWROTU” Jana Frey    NOWOŚCI...
   W wieku 15 lat Lilli zachodzi w ciążę. Wszyscy
chcą decydować o jej przyszłości. Zdają się
wiedzieć, co jest dla niej dobre. Chłopak nie
dojrzał do roli ojca. Ciężarna nastolatka
postanawia urodzić i wychować dziecko. Niby o
problemach młodocianych matek, ale książka dla
każdego.  
     Właśnie pojawiła się w księgarniach
 "ZDOBYWAM ZAMEK" Dodie Smith. Nastrój i
emocje porównywalne chyba tylko z "Anią z
Zielonego Wzgórza". Koniecznie sprawdźcie.        
                                   Patrycja Poniewierka

Gratulujemy

reż. M. Levin, J. Flackett
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 Wywiad z panem Sławkiem Pyrkiem

 INAUGURACJA ROKU SZKOLNEGO 2013/2014

Mamy teraz w szkole akcję związaną z czytaniem. Jaką książkę, by pan
polecił dla uczniów gimnazjum?
- Z przygodowych, „20 000 mil podmorskiej żeglugi”. Jest to moja ulubiona
książka. Jako historyczną, motywującą człowieka do wszystkiego -
"Trylogię".                             Jaki rodzaj książek najbardziej Pan lubi?
- Ostatnio szczerze mówiąc nie mam jak czytać książek. Czytałem kiedyś
namiętnie wszystkie przygody Tomka Wilmowskiego. Gdy tylko wychodziły
nowe części, to ja je czytałem. Teraz nie mam czasu, muszę zgłębiać
wiedzę z książek naukowych, z psychologii, profilaktyki i pedagogiki.
Jakie lubi Pan filmy?
- „Gwiezdne wojny”. Nie jest to wcale film o walce na miecze. Ale o tym jak
łatwo można przejść na ciemną stronę mocy i jaki powrót jest potem bardzo
bolesny. To film o życiu przekształcony w adaptację science -fiction.
Ten film zainspirował pana do opowiadania ludziom o wszystkim, 

co się teraz dzieje?
- Za każdym razem znajduję w filmach coś
nowego. Jest np. film „Matrix”. Było tam
podziemne miasto Zion, co oznacza Syjon. To 
głęboko religijny film, przedstawienie tego, co
może czekać nas ludzi, kiedy się sami zagubi-
my. Manipulacje imperatora kosztowały życie
żony bohatera. Ludzie są teraz zagubieni, dlatego
bardzo żałuję, że wszyscy nie oglądali 1. części
"Animatrix", gdzie ludzie sprzedali się robotom.
Większość zna komercyjną produkcję z K.
Reevesem.  -Dziękuję za wywiad i życzę
dalszych sukcesów.  -Dziękuję.      W.P  A.L

  Rozpoczynamy nowy
rok szkolny. Przed
nami kolejne dziesięć
miesięcy ciężkiej
pracy. Pamiętajmy, że
musimy ten czas
dobrze i mądrze
wykorzystać. 
Wymagajmy od siebie,
bo przecież uczymy
się nie dla szkoły,
nauczycieli czy
rodziny, tylko dla
siebie. 
      

INFORMACJE
11 X UROCZYSTOŚĆ
ŚLUBOWANIA KLAS
PIERWSZYCH
16 IX pierwszy próbny
test szóstoklasistów
7 X wybory do SU w
gimnazjum  
       Wiktoria Parzych

Kto pana
zainspirował do
tworzenia muzyki i
podróżowania?
- Szczerze mówiąc,
sygnał przyszedł z
góry. Nigdy nie
miałem takiego idola,
muzyka jest całym
moim życiem, jest
czymś, co wypełnia
mnie. Jest czymś
niematerialnym. Gdy
śpiewam to tak,
jakbym był w innej
przestrzeni.
Czym interesuje

się Pan oprócz
śpiewania?
- Oprócz grania i
śpiewania kiedyś
interesowałem się
piłką nożną, do
momentu kiedy
zrozumiałem, że
teraz to tylko biznes.
Obecnie na
pierwszym miejscu
jest mój syn, który w
tym roku zdaje
maturę. To jest moje
priorytetowe zadanie.
Dopilnować, aby miał
jak najlepsze

oceny. Muszę też
dbać instrumenty, by
były w gotowości.
Muszę pilnować
mojego zdrowia i
samochodu, którym
podróżuję, tak bym
był na czas i miejsce.
Czy jakieś spotkanie
zapadło Panu
szczególnie w
pamięć?
- Wiele spotkań jest
takich samych, ale
pierwsze spotkanie w
białostockim
poprawczaku

z detoksami zapadło
mi w pamięć,
ponieważ przyszli do
mnie i sami
podziękowali. Co im
się za często nie
zdarza, jak mówił
dyrektor. Oni zawsze
są mądrzejsi.
Zastanawiał się Pan
jak wyglądałoby
teraz Pana życie bez
tego czym się Pan
zajmuje?
- Byłbym pewnie
dyrektorem warszaw-
skiej firmy  okulisty-

cznej. Z zawodu
jestem elektronik, ale
już swoje lata
wypracowałem, teraz
mogę robić, co
ja chcę, czyli grać i
śpiewać.

 
 Czytanie to 
 najlepsza zabawa,
 jaką sobie 
 ludzkość wymyśliła.

  Wisława Szymborska
 

  Czytanie:

- uczy  kreatywnego
myślenia
 - poprawia  pamięć i
wyobraźnię 
 - wspomaga
 koncentrację 
 - pomaga zrozumieć
samego siebie

 Patrycja Baryszewska

Miło spędzony czas

Witajcie pierwszaki
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 Dzień Chłopaka

 Matematyk, fizyk i
inżynier dostali po
kawałku siatki do
ogrodzeniowej i
zadanie, by ogrodzić
jak największy teren.
Inżynier ogrodził
elegancki kwadrat.
Fizyk obliczył, że
najlepszy stosunek
powierzchni do obwodu
ma koło i rozstawił
siatkę w okrąg.
Natomiast matematyk
rozstawił siatkę byle
jak, wszedł do środka

i powiedział, że jest na
zewnątrz.

Wchodzi blondynka do
biblioteki :                      
-Poproszę
hamburgera, duże
frytki i dietetyczną
pepsi...                          
-Proszę Pani .. jest
pani w bibliotece!          
      Blondynka
(szeptem):   -
Przepraszam.
Poproszę hamburgera,
duże frytki i dietetyczną
pepsi.

Blondynka zapisała
się do bibliote-
ki. Pierwszą książką,
jaką wypożyczyła,
była telefoniczna.Gdy
ją oddawała,
bibliotekar- ka
zapytała:
- I jak, spodobała się
pani?
- Cóż, akcja

może niezbyt szybka,
ale ilu bohaterów!

-.Przychodzi
blondynka do biblioteki
i mówi :
- Poproszę jakąś
książkę...
- Z polskich powieści
mamy "W pustyni i w
puszczy."

-To poproszę "w
puszczy."
Mama pyta się
swojego synka:
- Kaziu, jak się
czujesz w szkole?
- Jak na komisariacie:
ciągle mnie wypytują,
a ja o niczym nie
wiem.

Ojciec pyta syna: 
- Co robiliście dziś na
matematyce? 
- Szukaliśmy
wspólnego
mianownika. 
- Coś podobnego!  Że
też nikt go do tej pory
nie znalazł...

z okazji DEN

Stopka redakcyjna
Wiktoria Parzych,
Patrycja Baryszewska,
Patrycja Poniewierka,
Anna Langkau, Anita
Majek, Aneta Majek,
Karolina Biernacka,
Aleksandra Dobiesz,
Marcelina Szulżycka
Karina Rosłoń, Patrycja
Walczyńska, Karolina
Lipczak, Julia
Kawalir opiekun
p.Edyta Wlazło

  30 września z okazji
Dnia Chłopaka
dziewczyny z klasy
szóstej pod kierunkiem
p. Izy Mieczkowskiej
przygotowały im
niespodziankę -
przedstawienie.
Podczas quizu mogli
wygrać nagrody. Był to
niezapomniany dzień.
             Julia Kawalir

Kartka z kalendarza   
22 IX - Europejski
Dzień bez Samochodu.
Tego dnia zamykane
były ulice, promowano
lepsze niż auto środki
transportu, chcąc
pokazać, jakie korzyści
przyniesie odzyskanie
części przestrzeni na
parkingach i drogach.  
  30 X -
Międzynarodowy Dzień
Spódnicy. Kiedyś nosili
je tylko panowie. Do
dziś członkowie
subkultur. Na początku
XX wieku zaczęły w
nich chodzić również
kobiety - obowiązywała

długość do kostek.
Prawdziwą rewolucją
okazała się spódniczka
mini zaprojektowana
 przez Mary Quant. 
A jak jest teraz?
Większość z nas na co
dzień zakłada spodnie,
bo są wygodniejsze.
Światowy Dzień
Spódnicy, zwany też
dniem kobiecości,
stanowi doskonałą
okazję, żeby wyglądać
inaczej niż zwykle.
Warto przemyśleć.
           Anna Langkau
           Aneta Majek

 Rozmaitości    

Walka na całegoWszystkiego najlepszego!
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